
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gogacza 

na 6. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 lutego 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska 

W ramach akcji profrekwencyjnej w wyborach do parlamentu, do Sejmu i do Senatu w roku 2023 zrodził 

się pomysł, aby nagrodzić gminy, w których do urn pójdzie najwięcej mieszkańców. 

Ogłoszone zostały 3 konkursy, z których pierwszy polegał na tym, że ta gmina, która będzie miała 

najwyższą frekwencję, otrzyma dofinansowanie w wysokości 1 miliona zł na remont remizy lub innego 

budynku użyteczności publicznej. Nagrodę miała otrzymać 1 gmina z każdego powiatu, dotyczyło to gmin do 

20 tysięcy mieszkańców. Drugi konkurs polegał na tym, że gmina o największej w powiecie frekwencji 

wyborczej otrzyma 1 milion zł na budżet obywatelski, o przeznaczeniu którego zadecydują mieszkańcy 

gminy. Trzeci konkurs też dotyczył gmin do 20 tysięcy mieszkańców. Gminy, w których frekwencja 

wyborcza przekroczy 60%, miały otrzymać 2 nagrody po 250 tysięcy zł: jedną dla kół gospodyń wiejskich, a 

drugą dla lokalnego klubu sportowego. 

Panie Premierze, podczas mojego pobytu w dniu 10 lutego br. w gminie Trzebieszów w powiecie 

łukowskim w miejscowości Szaniawy-Matysy, gdzie zostałem zaproszony przez ochotniczą straż pożarną, 

obecni na spotkaniu sprawozdawczym druhowie, strażacy, radni oraz mieszkańcy gminy byli bardzo 

zaniepokojenie tym, że gmina Trzebieszów, która dzięki wielkiej mobilizacji i wielkiej sprawności 

wszystkich mieszkańców osiągnęła najwyższą w powiecie łukowskim frekwencję, wynoszącą aż 76,94%, do 

tej pory nie otrzymała obiecanych gminom wypłat. 

Proszę w imieniu reprezentantów gminy o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. Co do tej pory 

zrobił rząd, aby wypłacić obiecane nagrody? Kiedy definitywnie nastąpi ich przekazanie? 
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